

THE POWER OF YES

Living Truth – Part 2

Steve Carter

March 6, 2022

“A man named Ananias came to see me. He was a devout observer of the law and highly respected by all the Jews living there.” Acts 22:12 (NIV)

“In Damascus there was a disciple named Ananias. The Lord called to him in a vision, ‘Ananias!’ ‘Yes, Lord,’ he answered.” Acts 9:10 (NIV)

“The Lord told him, ‘Go to the house of Judas on Straight Street and ask for a man from Tarsus named Saul, for he is praying. In a vision he has seen a man named Ananias come and place his hands on him to restore his sight.’” Acts 9:11-12 (NIV)

“‘Lord,’ Ananias answered, ‘I have heard many reports about this man and all as done to your holy people in Jerusalem. And he has come here with authority from the chief priests to arrest all who call on your name.’” Acts 9:13-14 (NIV)

“But the Lord said to Ananias, ‘Go! This man is my chosen instrument to proclaim my name to the Gentiles and their kings and to the people of Israel. I will show him how much he must suffer for my name.’” Acts 9:15-16 (NIV)

“Then Ananias went to the house and entered it. Placing his hands on Saul, he said, ‘Brother Saul, the Lord — Jesus, who appeared to you on the road as you were coming here — has sent me so that you may see again and be filled with the Holy Spirit.’ Immediately, something like scales fell from Saul’s eyes, and he could see again. He got up and was baptized, and after taking some food, he regained his strength.” Acts 9:17–19 (NIV)

What if Ananias said “No?”

You don’t get more “Pauls” unless an Ananias shows up.

The four marks of being an everyday Ananias:

_____ **deep with Jesus.**

_____ **with expectation.**

_____ **with everyone.**

_____ **it all for what matters most to God.**

R – _____ people _____ people

I – _____ fails

S – _____ days

K – _____ in prayer

Who are you _____ for?

1. you live 2. you show up 3. you relate 4. we can risk
5. rescued 6. rescue 7. invitational 8. seven 9. knee 10. praying

說「願意」的力量

活生生的真理 (二)

史提夫·卡特

2022年3月6日

「城裏住着一個名叫亞拿尼亞的人，他十分敬虔，嚴格遵守律法，深受大馬士革所有猶太人的尊敬。」
使徒行傳 22:12 (新普及譯本)

「在大馬士革有一個門徒，名叫亞拿尼亞。主在異象中對他說：『亞拿尼亞！』他說：『主啊，我在這裏。』」
使徒行傳 9:10 (新漢語譯本)

「主對他說：『起來往直街去，到猶大家中找一個名叫掃羅的大數人，他正在向我禱告。我已經讓他在異象中看見一個名叫亞拿尼亞的人進來，在他身上按手使他復明。』」
使徒行傳 9:11-12 (新普及譯本)

「亞拿尼亞高聲說：『可是主啊，我聽很多人說，這個人在耶路撒冷對信徒作了許多惡事！現在祭司長又授權給他，讓他捉拿所有呼求你名的人。』」
使徒行傳 9:13-14 (新普及譯本)

「主卻對他說：『你去吧，掃羅是我揀選的器皿，他要把我的信息傳給外族人和君王，也要傳給以色列人。我會讓他知道，為了我的名，他要經受很多苦難。』」
使徒行傳 9:15-16 (新普及譯本)

「亞拿尼亞就去找到掃羅，按手在他身上，說：『掃羅弟兄，在你來的路上向你顯現的那位主耶穌，差我來使你重見光明，又叫你被聖靈充滿。』頓時，有鱗片似的東西從掃羅的眼睛上掉下來，他的視力就恢復了。於是他起來，受了洗；吃過東西，就恢復了體力。掃羅跟大馬士革的信徒在一起待了幾天。」

使徒行傳 9:17-19 (新普及譯本)

如果亞拿尼亞說「不」呢？

但除非有亞拿尼亞出現，否則不會有保羅

成為平凡的亞拿尼亞的四個標記

深深地_____基督裏

帶着_____現身

與人_____

為了最重要的事而_____

R. _____的人_____他人

I. _____失敗

S. _____

K. _____

你將為誰_____？

1. 活在
2. 期待
3. 連繫
4. 冒險
5. 獲救
6. 拯救
7. 邀請
8. 七天
9. 跪下禱告
10. 祈禱